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What is anthropometry and why is it used?
Anthropometry represents the scientific measurement of the human body. Anthropometry is used to develop guidelines for evaluating growth, nutritional status, weight status, and disease risk in individuals.

[bookmark: _GoBack]What are the 4 anthropometric measurements?
There are actually a multitude of anthropometric measurements that can be collected by researchers. Four examples of anthropometric measurements include height, weight, head circumference, and limb length.

What are the most common anthropometric measurements?
Some of the common anthropometric measurements include BMI, waist to hip ratio, and bioelectric impedance. These measurements can all be made using non-invasive methods such as tape measures and weight scales.

What is the best definition of anthropometry?
Anthropometry is a branch of science that uses non-invasive methods for determine the body size and body composition of individuals. Physicians, anthropologists, and researchers have all contributed to the methods used in anthropometry.

What is an example of anthropometry?
Body mass index, or BMI, represents a common example of anthropometry used in everyday life. BMI is measured by dividing a person's weight (kg) by his/her height (m). This ratio can then be used to determine the risk for obesity in the individual.

What are Anthropometrics used for?
Anthropometrics is used by a variety of professionals, including health care professionals, athletes, coaches, and researchers. These professionals can then use the measurements to evaluate the health status of an individual.

ما هو الأنثروبومترية ولماذا يتم استخدامه؟
تمثل الأنثروبومترية القياس العلمي لجسم الإنسان. يتم استخدام القياسات البشرية لوضع مبادئ توجيهية لتقييم النمو والحالة التغذوية وحالة الوزن ومخاطر الأمراض لدى الأفراد.

ما هي القياسات الأنثروبومترية الأربعة؟
يوجد في الواقع عدد كبير من القياسات البشرية التي يمكن للباحثين جمعها. أربعة أمثلة للقياسات البشرية تشمل الطول والوزن ومحيط الرأس وطول الأطراف.

ما هي القياسات الأنثروبومترية الأكثر شيوعا؟
بعض القياسات البشرية الشائعة تشمل مؤشر كتلة الجسم، ونسبة الخصر إلى الورك، والممانعة الكهربائية الحيوية. يمكن إجراء هذه القياسات باستخدام طرق غير جراحية مثل شريط القياس وموازين الوزن.

ما هو أفضل تعريف للأنثروبومترية؟
القياسات البشرية هي فرع من العلوم يستخدم أساليب غير جراحية لتحديد حجم الجسم وتكوين الجسم للأفراد. لقد ساهم الأطباء وعلماء الأنثروبولوجيا والباحثون جميعًا في الأساليب المستخدمة في القياسات البشرية.

ما هو مثال على القياسات البشرية؟
يمثل مؤشر كتلة الجسم، أو BMI، مثالًا شائعًا لقياسات الجسم البشرية المستخدمة في الحياة اليومية. يتم قياس مؤشر كتلة الجسم عن طريق قسمة وزن الشخص (كجم) على طوله (م). ويمكن بعد ذلك استخدام هذه النسبة لتحديد خطر الإصابة بالسمنة لدى الفرد.

ما هي القياسات البشرية المستخدمة؟
يتم استخدام القياسات البشرية من قبل مجموعة متنوعة من المهنيين، بما في ذلك المتخصصين في الرعاية الصحية والرياضيين والمدربين والباحثين. يمكن لهؤلاء المتخصصين بعد ذلك استخدام القياسات لتقييم الحالة الصحية للفرد.
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